



Landbrug med omtanke

Landwirtschaft mit Umsicht

Farming with care

Rugballegaard



Kvalitet og troværdighed fra tryne til hale

Rugballegaard er ejet af familiens tredje generation, og i dag drives produktionsbesætning. Vi sælger primært til eksport, men vi har også danske kunder. Vi er en del af DanAvl, hvor et medlemskab er kundens garanti for et avlsarbejde i den absolutte verdenselite. Den placering ønsker vi at være med til at bevare – også i fremtiden. Ud over avlsarbejdet leverer vi hvert år op mod 15.000 slagtesvin til Danish Crown.

Dygtige og erfarne medarbejdere

Vi kan takke vores dygtige og erfarne medarbejdere for vores succes, og vi ville ikke kunne tilbyde verdens bedste dyr uden at have de bedste medarbejdere. Alle medarbejdere hos Rugballegaard har stort knowhow inden for produktion og fokus på, at dyrene trives, samt at sundhedsniveauet er så højt og smitterisikoen så lav som muligt.

En troværdig samarbejdspartner

Vores fokus er at have højeste kvalitet i vores avlsarbejde, så vores kunder sikres sunde og stærke dyr, som optimerer produktionseffektiviteten. Kvalitet kommer ikke af sig selv – derfor har vores dygtige og erfarne medarbejdere fokus på kvalitet i alle arbejdsprocesser, lige fra foderblanding og optimale hygiejne- og sundhedsforhold til kvalitetskontrol. Vi er i tæt dialog med vores kunder, og vi har altid været opfattet som en troværdig samarbejdspartner, som altid overholder de aftaler, vi indgår.

Qualität und Glaubwürdigkeit von der Schnauze bis zum Schwanz

Der Hof Rugballegaard ist in der dritten Generation im Familienbesitz und wird mittlerweile mit Erzeugungsbestand betrieben. Unsere Produkte gehen in erster Linie in den Export, aber wir haben auch Kunden aus Dänemark. Wir gehören zum dänischen Züchterverband DanAvl und eine solche Mitgliedschaft ist für den Kunden Garantie für eine Aufzucht der absoluten Weltklasse. Diese Stellung möchten wir uns auch in Zukunft sichern. Neben unseren Zuchtergebnissen liefern wir jedes Jahr bis zu 15.000 Schlachtschweine an Danish Crown.

Zuverlässige und erfahrene Mitarbeiter

Unseren zuverlässigen und erfahrenen Mitarbeiter haben wir unseren Erfolg zu verdanken, und ohne die besten Mitarbeiter könnten wir auch nicht die besten Tiere anbieten. Alle Mitarbeiter von Rugballegaard verfügen über enormes Wissen im Bereich der Produktion und sind bemüht, den Tieren ein angenehmes Umfeld zu verschaffen und das Gesundheitsniveau möglichst hoch und die Ansteckungsgefahr möglichst gering zu halten.

Ein glaubwürdiger Kooperationspartner

Wir konzentrieren uns bei unserer Zuchtarbeit auf höchste Qualität, damit unsere Kunden gesunde und starke Tiere erhalten, die deren Produktionseffektivität optimieren. Qualität bekommt man nicht geschenkt, daher sind unsere zuverlässigen und erfahrenen Mitarbeiter ständig um höchste Qualität in allen Arbeitsabläufen bemüht, von der Futtermischung über die optimalen Hygiene- und Gesundheitsbedingungen bis hin zur Qualitätssicherung. Wir stehen im engen Dialog mit unseren Kunden und werden stets als glaubwürdiger Kooperationspartner empfunden, der seine Vereinbarungen und Zusagen immer einhält.



KJ Klimateknik provides a healthy and reliable indoor climate with a minimum of energy consumption at Rugballegaard. The dry feeding system, ensuring a stable and reliable feeding of the piglets, is also from KJ Klimateknik.

KJ Klimateknik A/S | Tlf. 8688 0499 | www.kj-klimateknik.dk

Få friske øjne på din virksomhed

Rådgivning om regnskab & skat, økonomi, planteavl, økologi, kvæg, svin, miljø, jura, byggeri, ejendomshandel, socialøkonomi, ledelse, IT m.m.



LMO.DK • TLF. 7015 4000
Søften, Horsens, Viborg,
Silkeborg, Aars og Samsø



Quality and credibility, from snout to tail

Rugballegaard is a third-generation family-owned farm that now operates a production herd. We primarily sell to the export market, but we also have Danish customers. We are part of DanAvl, an organization that guarantees customers world-class breeding practices. We strive to maintain this position – now and in the future. In addition to our breeding activities, each year we deliver up to 15,000 pigs to Danish Crown for slaughter.

Skilled and experienced employees

We can thank our skilled and experienced employees for our success – we would not be able to offer the world's best livestock without having the best employees. All employees at Rugballegaard have extensive know-how in production and a focus on animal welfare, maximizing health and minimizing the risk of infection.

A credible partner

We are dedicated to maintaining the highest quality in our breeding practices, thereby ensuring our customers healthy and strong livestock with optimal production efficiency. Quality does not just happen by itself – therefore, our talented and experienced employees focus on quality in all work processes, including feed, hygiene, health conditions and quality control. We are in close dialog with our customers, and we have always been seen as a credible partner who delivers on agreements as promised.



STALDSYSTEM A/S

KA Staldsystem

Ulstrupvej 35

8870 Langå

Tlf.: 86 46 25 52

Mobil: 30 81 04 23

k.c.amdisen@mail.dk



Rugballegaard

Jens Bøgild
Røngevej 29
DK-8850 Bjerringbro
+45 22 35 94 04
info@rugballegaard.dk
www.rugballegaard.dk



Rugballegaard i tal:

- ▶ 2.300 søer
- ▶ 75.000 produktionsgrise pr. år
- ▶ 15.000 slagtesvin

Rugballegaard in Zahlen:

- ▶ 2.300 Sauen
- ▶ 75.000 Erzeugungsschweine pro Jahr
- ▶ 15.000 Schlachtschweine

Rugballegaard in numbers:

- ▶ 2,300 sows
- ▶ 75,000 production pigs per year
- ▶ 15,000 slaughter pigs



Onsild Elteknik ApS
Vestermarken 7 9500 Hobro Tlf. 98 51 28 38
E-mail: info@onsildeteknik.dk CVR: 25976630
www.onsildeteknik.dk

Vi er stolte af at have **designet**
og **produceret** denne brochure

JS/DANMARK
www.jsdanmark.dk